

Ontario Together

Dear Cathy Campbell,

Thank you for your submission to Ontario Together. We appreciate you taking the time to contribute to the Premier's call for action to help ensure the health and well-being of the people of Ontario and Canada.

We wanted to hear directly from individuals and organizations across the province on how we can solve some of the complex challenges posed by the COVID-19 outbreak quickly and efficiently and, in a true demonstration of the Ontario Spirit, the province responded with thousands of submissions.

We are prioritizing proposals that can be implemented quickly in order to have an immediate impact on critically affected areas.

As the situation continues to evolve, we may be back in touch. Your submission will be maintained for future reference. You are an example of the collaborative and caring spirit that makes Ontario such an amazing place.

Once again, thank you for your interest in Ontario Together. Your willingness to support and protect our front line workers and the public is truly inspiring and appreciated.

Visit Ontario's [website](#) to learn more about how the province continues to protect Ontarians from COVID-19.

Stay well,

The Ontario Together team

L'Ontario, ensemble

Bonjour Cathy Campbell,

Merci de votre proposition à L'Ontario, ensemble. Nous vous sommes reconnaissants de prendre le temps de répondre à l'appel à l'action du premier ministre pour assurer la santé et le bien-être de la population de l'Ontario et du Canada.

Nous souhaitons recueillir directement les idées de nos gens d'affaires afin d'affronter rapidement et efficacement les défis complexes posés par la COVID-19. Et la volonté d'aider des entreprises de la province s'est traduite par des milliers de propositions.

Pour le moment, nous nous concentrons sur les propositions qui peuvent être mises en œuvre rapidement afin d'agir dans l'immédiat sur les secteurs gravement touchés.

Cependant, à mesure que la situation évolue, nous pourrions communiquer de nouveau avec vous. Nous conserverons donc votre proposition et pourrions faire appel à vous ultérieurement. Vous incarnez l'esprit collaboratif et bienveillant qui fait de l'Ontario une province si extraordinaire.

Une fois encore, merci de l'intérêt que vous portez à L'Ontario, ensemble. Votre volonté d'aider et de protéger les travailleurs de première ligne et le public est une vraie source d'inspiration et d'admiration.

Visitez le [site Web](#) de l'Ontario pour en savoir plus sur les mesures que prend la province pour continuer de protéger la population contre la COVID-19.

Prenez soin de vous,

L'équipe de L'Ontario, ensemble